

Referat Bestyrelsesmøde nr. 4 Hinderuplund 10.05.2021

Mødet afholdes hos Jens Dam E17

Deltagere: Otto Leopold E36, Frank Rasmussen H2, Britta Jørgensen E22, Jens Dam E17, Frederik Jørgensen K45 (virtuel delt.), Kirsten Iversen H35 (virtuel delt.)
Stina H33 sender hilsen fra Aasiaat - smukt men intet internet!

Referent: Kirsten

Dagsorden:

1. Referat fra sidste møde
 2. Godkendelse af dagsorden og valg af referent
 3. Meddelelser
 4. Økonomi
 5. Generalforsamling
 6. Ladestanderudvalg og revision af vedtægter
 7. Faciliteter, herunder legeplads, skur
 8. Informationskanaler
 9. Arrangementer/aktiviteter
 10. Næste møder (der er pt. ingen aftalt)
 11. Eventuelt
-

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Dagsorden godkendt og referent valgt

3. Meddelelser:

- K60 sat til salg

4. Økonomi

- Britta fremlægger budget
- Gartnerregninger kommer nu kvartalsvis imod tidligere månedsvis
- Intet nyt om evt. negative renter
- halvårligt kontingent foreslås som et delforslag ifm. vedtægtsændringer. Foreningen kan spare 3000 kr i gebyrer ved ændring fra kvartårlige til halvårige betalinger

5. Generalforsamling

- 3. juni 2021
- indbydelse med budgetforslag omdeles til postkasser og slås op på FB
- beboerforslag offentliggøres senest 27/5 på hjemmesiden og FB
- bestyrelsesmedlemmer på valg: Jens kontakter Kasper vedr. genopstilling
- aht. forsamlingsloft ønskes forud tilkendegivelse på FB om deltagelse
- Otto undersøger regler for krav om coronapas for foreninger
- Mikkel foreslås til dirigent
- Frank og Kirsten er referenter

- budgetforslag 2022. Budgettet fastholdes som diskuteret på sidste møde
- Grethe bestiller bespisning fra Allegården
- Jens sørger for øl og vand fra Brugsen til fremmødte/tilmeldte
- Britta printer budget
- Kirsten printer gule sedler til skriftlig afstemning
- Britta sørger for håndsprit og aftørningsklude

6. Ladestanderudvalg og revision af vedtægter

- Otto orienterer om udvalgets arbejde frem til forslagsstilling
- Forslag fremsættes på GF af Ladestanderudvalget
- Et survey/en interessetilkendegivelse på FB 17. maj (forud for GF)
- Otto præsenterer udkast til vedtægts-revision, som herefter drøftes og tilrettes. Britta sender til godkendelse hos Odense Kommune.

7. Faciliteter, herunder legeplads, skur

- Hegn forventes påbegyndt i uge 22
- 12. maj mødes Britta og legepladsudvalg med Od. kommune vedr. rydning af træer og buske på legepladsen
- Jens arbejder på trin til bagdør i skur og udluftning under skur
- Kirsten kontakter Norskov om efter-plantning af hækplanter

8. Informationskanaler

- Nyhedsbrev udsendes fremover digitalt, dog kan beboere bestille papirudgave
- Otto gennemgår udkast til næste nyhedsbrev

9. Arrangementer/aktiviteter

- Sct. Hans aften 23/6
- Sommerfest 21/8. Frederik melder dato ud på FB

10. Næste møde: et kort online møde torsdag 27/5 kl. 19 så alt er klar til GF

11. Eventuelt -